
Agenda styremøte i NUH 17.03.23 
Sted:  Teams 
Tid:  Kl. 18.00 – 20.00 
 
Innkalt: Alf Frimanslund (Styreleder) 
  T. Thorgeir Harsem (Nestleder)  
  Øystein Sørbø (Kasserer) 
  Heidi Helgesen Næss  
  Liv-Runi Syvertsen (meldt avbud) 
  Tore Bergstøl  
  Arne Teigen 
  Tormod Holmslet (meldt avbud) Bjørn Enger i stedet 
  Hans Erik Lie 
  Håkon Holtskog (Sekretær) 
 
 

Agenda: 
 

1. God kjennelse av innkallelse. 
Ingen kommentarer. 
 

2. Godkjennelse av referat fra sist styremøte. 
Godkjent. 
 

3. Er det noen hjelp å få fra NUK og har de en ordning for retur av gamle båter? 
Hans Erik Lie orienterer nærmere om saken. 
Beslutning hytteområdene tar selv ansvar for dette. Se miljødirektoratet. Et års varsel 
minimum på forhånd før båten blir fjernet. Ta hensyn til om den ligger på privat grunn eller 
kommunal grunn. Privat grunn ta kontakt med grunneier eller finn ut hvem som er eier av 
båten. https://www.miljodirektoratet.no/ansvarsomrader/avfall/ 
 

4. Diskusjon rundt de gjeldende vedtektene i Hytteforbundet, med spesiell vekt på følgende 
punkter: 

• Renovasjon/resirkulering Sendt ut egen info på 
• Kommunal saksbehandling – høring NUH for saker som berører hytteeiere. Sende 

høringer igjennom hytteforbundet. 
• Kommunale planer/utbygging – Info. Sendes ut til hytteforbundet. 
• Infrastruktur – vei, vann, avløp, telekom, elektrisitet – Info/status. Informasjon ang. 

elektrisitet er ansvaret nettleverandør. Føie eller Uvdal kraftforsyning. 
• Eiendomsskatt – status – noen nye planer. Skal gjennomfører en takst, men en skal 

ikke foreløpig innfører eiendomskatt. 
• Kommunale avgifter – info. Det er lovpålagt at dette skal være til selvkost. 
• Handels- og servicetilbud – Noe nytt. Flerbruks hus skal fremlegge skisse til 

kommunestyre i april. 



• Fritidstilbud – alpint, fiske, med mer – noen nye ideer fra NUH? Mange muligheter 
fra lag og foreninger. Ta kontakt med disse. Scooter løper er det foreløpig planer 
om. 

Thorgeir Harsem informerer mer i saken. 
 

5. Mobildekning og muligheten for å få kommunen til å påvirke utbyggerne. Gjelder spesielt 
område Borgemarka. 
Øystein Sørbø informerer mer i saken. 
Borgemarka har hatt kontakt med Telia og Telenor uten at de føler at de har blitt hørt.  
Håkon tar opp dette i møte med Telenor over påske. 
Kan bruke WiFi bredbånd. 
Håkon kommer med mer info. 
Tak kontakt med Åsberg Alarm. 
 

6. Påskebrøyting inn til Flåtaae? 
Heidi Helgesen Næss informerer mer i saken 
Kristoffer Grette tar direkte kontakt. 

  
7. Hva skjer med konsesjonskraften? 

Arne Teigen informerer mer i saken. 
Dette ble diskutert. Kommunen har valgt å selge strømmen slik det er blitt gjort.  
 

8. Hva kan gjøres med ulovlig bruk av motorisert kjøretøy i utmark? 
Arne Teigen informerer mer i saken. 
Ta kontakt med politiet eller Statens Naturoppsyn. 

 
9. Vi fikk presentert forslag til ny renovasjonsløsning for i underkant av to år siden. Jeg har 

forstått at plassering av disse har vært litt utfordrende i forhold til enkelte grunneiere, men 
at dette er i ferd med å bli løst. Er det mulig på møtet å få en oppdatering på det endelige 
tallet på antall stasjoner, plassering og eventuell fremdriftsplan? 
Alf Frimanslund informerer mer i saken. 
Det er sendt ut mer info i denne saken. Hva har denne ordningen å si i kostnader?  
 

10.  Jeg er informert av kasserer i Grevsgard/Halgrimsfjell løypelag om at utbetaling av 
løypetilskudd ser ut til å bli enda mer utsatt grunnet innspill fra et av løypelagene om feil i 
antall km oppkjørte løyper, og jeg er derfor spurt om jeg kan ta dette opp i vårt møte.  
Jeg tar gjerne saken opp her, men savner egentlig en helhetlig forståelse av rollefordelingen 
mellom sti- og løypenemda og hytteforbundet angående saker som gjelder sti og løyper. Vi 
har dette som et punkt i våre vedtekter og dette er et område som engasjerer stort, så jeg 
ønsker en diskusjon og gjerne en avklaring rundt tema. 
Alf Frimanslund informerer mer i saken. 
Innspill til løypenemda ta det opp med Hans Erik Lie. Han er hytteforbundets representant 
inn i dette organet. Antall KM løype fra A – B. Løypenemda har ansvaret for dette. Fint hvis 
Hytteforbundet blir informert. 
 

11. Eventuelt 
Neste møte og møte struktur. 
Sommer halvåret skal vi møtes personlig på Rødberg. Alf og Håkon setter opp tre møter + 
årsmøte. Sender ut et forslag. Se på den politiske møteplanen.  
 



Brøyting til hytter områder. Oppfordring til å respektere stengte veier og ikke kjører inn, for så å 
kjøre seg fast. Vis respekt for vær og vind. 
 

Hvis du ikke kan stille er det fint om du kan gi beskjed til sekretær Håkon Holtskog 907 28 481 eller 
hakon.holtskog@noreuvdal.no så fort som mulig. 
 
Med vennlig hilsen 
Alf Frimanslund 
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